
 

 

 

 

PROTOKOLL 

Distriktsmöte lördagen 30 november 2024 

MÖLLTORP 

1. Mötet öppnades av vice ordförande Maivor Wänerås Persson. 
2. Namnupprop genomfördes.  Bil 1 
3. Till justeringsperson valdes Annelie Aspensten. 
4. Dagordningen godkändes. 
5. Föregående protokoll från distriktsmötet 2023 lades till 

handlingarna.   Bil 2 
6. Barbro Widerström redogjorde för årets utfall per den 29/10. 

Bil 3 
7. Barbro Widerström lade fram förslag till budget för 2025. Det 

påpekades att föreningarna, efter beslut tagits av styrelsen, 
kommer tilldelas 30 000kr utan särskilt ansökan. Inga 
invändningar kom fram angående budget och eftersom mötet 
främst är rådgivande tas det formella beslutet om budget på 
nästa distriktsstyrelsemöte.  Bil 4 

8. Eva Löfquist Beglert och Janne Åberg gick igenom förslag till 
verksamhetsplan för 2025. Inga ändringar gjordes men 
föräldraföreningen lades under punkten som handlar om att 
aktivera olika intresseföreningar. Bil 5 

9. Inga skrivelser förelåg. 
10. Under året har två kurser hållits av Alf Lindeberg i slingkoll 

(Vara och Skara). Med anledning av förbundskongressen 
tipsades ombuden om att förbundet kommer ha en rad olika 
utbildningar/webbinarier om hur kongressen går till och vad 
man förväntas göra. Kommer finnas på hrf.se. 



11. Mötet diskuterade ev. distriktsaktiviteter och de flesta ville se 
fler träffar som årets fest i Mariestad. Lidköping, Skövde och 
Vara nämndes som möjliga orter och träffen/festen ska vara 
årlig om möjligt.  

12. Under punkten rapporter informerade Janne Åberg från möte 
med lokala hörselrådet bl.a. om att i VGR ska alla vård-
centraler kunna utföra hörselscreening. Hörselverksamheten 
kommer att kräva att man gör detta innan de tar emot. Janne 
informerade också om sina besök tillsammans med en 
audionom ute på gymnasieskolor för att upplysa elever i 
årskurs 3 om audionomyrket. Ulf Andersson informerade om 
möte med regionala tolkrådet och hur man bokar tolk på 1177. 
Det fanns frågetecken runt detta som i viss mån fick svar av 
dagens inbjudna gäster från tolkverksamheten.   

13. Föreningarna gav en kort muntlig rapport om årets aktiviteter. 
Det var en blandad kompott med stickkaféer, bowling, 
vattengympa, studiebesök, teater- och musikkvällar, tips-
promenader, resor, bufféer, hörseltester, med mera, med mera.  

14. Under övrigt frågor informerade Janne Åberg om förbunds-
mötet i Sthlm helgen innan. Frågor som kommit upp var bl.a. 
de långa väntetiderna ute i landet för utprovning av hörappa-
rater, olika avgifter för hörapparater i olika regioner, audio-
nomutbildningens ökade antal studieplatser, tv kanalernas 
textning med mera. Ett glädjande besked var att förbundets 
budget är i balans efter att dragits med underskott tidigare.  
Janne påminde också om förbundskongressen i Uppsala 23–25 
maj 2025. Föreningarna ska välja ombud och dessa ska anmäla 
sig till kongressen senast 28/2 2025. Eftersom alla årsmöten 
inte hållits innan dess (ombuden väljs på årsmötet) så kan 
styrelserna välja ombud och låta årsmötet ta det formella 
beslutet. Allt finns på hrf.se/kongressen2025. 

15. Maivor tackade deltagarna och avslutade mötet. 
 



Vid pennan   Justeringsperson 
 
 
 
Eva Löfquist Beglert  Annelie Aspensten 


